
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŐLÉSÉNEK 

MŐVELİDÉSI ÉS OKTATÁSI BIZOTTSÁGA 

H-7100 SZEKSZÁRD, BÉLA KIRÁLY  TÉR 8.   �H-7101, PF. 83   �74/504-126   � 74/510-251 

Iktatószám: IV. 151-2/2010. 
 

JEGYZİKÖNYV 
 
amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Mővelıdési és 
Oktatási Bizottságának 2010. március 1-jén 9 óra 55 perckor a Polgármesteri Hivatal I. 
emeleti polgármesteri tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:   Csillagné Szánthó Polixéna elnök, 
    Schoeck Károly, 
    Dr. Tóth Csaba Attila, 
    Dr. Faludiné Uzsoki Valéria bizottsági tagok. 
 
Távolmaradásukat jelezték: Fajszi Lajos, 

Dr. Hadházy Ákos, és 
Dr. Gaál Zsuzsanna bizottsági tagok. 

 
Tanácskozási joggal megjelent:  Majnay Gábor osztályvezetı, 

Dr. Horváth Annamária oktatási referens, 
Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens, 
Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense, 
Dr. Kubik Andrea bizottsági referens, jkv. vezetı. 

 
Meghívottak:   Dér Miklósné Civil Kerekasztal elnöke; 
    Bay Attila KESZ igazgató. 
 
Az elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 4 fı bizottsági tag jelen van, a bizottság 
határozatképes. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Köszönti a megjelenteket. Javasolja, hogy a 43. számú 
közgyőlési elıterjesztést a bizottság vegye le napirendjérıl, mivel az ülés kezdetéig nem 
kaptak elıterjesztést. Javaslatot tesz a napirendi pontok további sorrendjére. 
 
További módosító javaslat nem érkezett. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendre vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal elfogadott, és megállapította a következı napirendet: 
 

NAPIREND 
 
1./ napirendi pont 
Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2009. évi 
megvalósulásáról 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Dér Miklósné a Civil Kerekasztal elnöke 
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2. napirendi pont 
Beszámoló a kábítószerprobléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek 
és a KEF munkájának tapasztalatairól 
(29. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
Meghívott: Kálóczi Andrea KEF szakmai koordinátor 
 
3. napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2010. (…) rendelete az 
önkormányzat fenntartásában álló intézményeknél és az önkormányzat tulajdonában 
lévı gazdasági társaságoknál folyó munkahelyi étkeztetés megszervezésérıl szóló 
35/2007. (X.1.) rendelet módosításáról (tervezet) 
(46 sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Bay Attila KESZ igazgató 
 
4./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2010. (….) rendelete 
a 2010. évi költségvetésrıl (tervezet) 
(30. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pál József igazgatóság vezetı 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat iskolatej-ellátás biztosítására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 

 
6./ napirendi pont 
Javaslat a „Tanulj, Javíts, Nyerj!” pályázati felhívásra beérkezett pályázat elbírálására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat óvodák és általános iskolák 2010/2011. nevelési évi, illetve tanévi beíratási 
felhívásaira 
(27. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
8./ napirendi pont 
Kistérségi Közoktatási Intézkedési Terv felülvizsgálata 
(28. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
9./ napirendi pont 
Javaslat magasabb vezetıi pályázati eljárás helyi ütemtervére 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
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10./ napirendi pont 
Javaslat a nem önkormányzati fenntartású közoktatási intézmények 2010. évi 
támogatására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
11./ napirendi pont 
Javaslat a Garay János Általános Iskola és AMI házirendjének jóváhagyására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
12./ napirendi pont 
Napközbeni ellátás, felügyelet biztosítása általános iskolai tanulók számára az iskolai 
nyári szünet idején 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
13./ napirendi pont 
Tájékoztató a tanórán kívüli foglalkoztatásként szervezett iskolai sportkörök, 
sportfoglalkozások vizsgálatáról 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
 
 
 
1./ napirendi pont 
Tájékoztató Szekszárd Megyei Jogú Város Civil Koncepciójának 2009. évi 
megvalósulásáról 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pócs Margit közmővelıdési és civil kapcsolatok referense 
Meghívott: Dér Miklósné a Civil Kerekasztal elnöke 
 
Pócs Margit: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Dér Miklósné: Nagyon tetszett neki a beszámoló. Teljes mértékben egyet tudnak a 
beszámolóval érteni, és ez azt jelzi számukra, hogy ismét léptek egyet az együttmőködés felé. 
A beszámolóban az Állampolgári Részvétel Hetével kapcsolatosan hiányolja azt, hogy nem 
lehet tudni, hogy mi lett az állampolgári észrevételek sorsa. Nem lehet tudni, hogy az érintett 
képviselık olvasták-e ezeket az észrevételek, és történt-e az észrevételekkel kapcsolatosan 
valamilyen intézkedés. Ezt ı nagyon fontosnak tartja, mert tıle is kérdezték, hogy milyen 
visszajelzés történt az észrevételekre. Nagyon szeretné, ha a Polgármester Úrral egy tárgyalás 
végre összejönne, mert véleménye szerint ezen múlik a további együttmőködés. Egyeztetni 
szeretnének a nonprofit pályázati rendszerrel, a támogatási rendszer összeg szerinti és idıbeni 
átláthatatlanságával, valamint a támogatási aránytalanságokkal kapcsolatosan. Nem érti, hogy 
miért kapnak a sportszervezetek több támogatást, mint az egyéb civil szervezetek. A 
polgármesteri keret felosztásánál nem érti, hogy a Tamási Nyugdíjas Rendıregyesület miért 
kapott támogatást. Reméli, hogy hamarosan személyesen is tudnak egyeztetni. Ezen kívül azt 
kéri a hivataltól, hogy ne csak a pályázati kiírások kapjanak nyilvánosságot, hanem a 
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támogatások elosztása is. Jó lenne, ha a támogatások a város honlapján, és a Szekszárdi 
Vasárnapban is megjelennének. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Véleménye szerint a polgármesteri keret felosztásáról a 
polgármester dönt. Jó lenne, ha a bizottsági elnököknek is lenne egy kisebb összegő kerete, 
amelynek felosztásáról a bizottság összehívása nélkül dönthetne. 
 
Pócs Margit: Az Állampolgári Részvétel Hetével kapcsolatosan fontosnak tartja, hogy a 
képviselık lássák, hogy milyen véleményeket fogalmaznak meg az állampolgárok. Jó ötletnek 
tartja, hogy a polgármester által a civil szervezetek számára rendezett fórumokon kapnának az 
állampolgárok visszajelzéseket az észrevételeikre. Ezekre a fórumokra meghívhatnák az 
illetékeseket, a hivatal szervezeti egységeinek vezetıit és a bizottsági elnököket. A fórumról a 
Szekszárdi Vasárnapban is megjelenhetne egy összefoglaló. A támogatások aránytalanságát is 
javasolja a fórumon felvetni. A polgármesteri keret felosztása, ahogy azt már elnök asszony is 
mondta, a polgármester szuverén döntésétıl függ. A Tamási Nyugdíjas Rendır Egyesület 
pedig azért részesült támogatásban, mert csak ezen az egyesületen keresztül sikerült 
megoldani a támogatást. A támogatás felhasználása egyébként Szekszárdon történt, szekszárdi 
célt szolgált. A pályázati kiírások jelenleg is megtalálhatók a város honlapján, és a 
támogatások elosztása is meg fog ott jelenni. A honlapon kötelezıen közzéteendı adatok 
közzététele folyamatban van. A Szekszárdi Vasárnapban való közzétételnek azonban 
terjedelmi korlátai vannak. 
 
Schoeck Károly: Felmerült az a kérdés, hogy jó lenne, ha a bizottsági elnökök is 
rendelkeznének egy kisebb összegő kerettel. Javasolja, hogy egy bizottsági ülésen tőzzék 
napirendre a kérdést, hogy a bizottsági keret 10%-ával a bizottság elnöke rendelkezzen a 
bizottsági tagok utólagos hozzájárulása mellett. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Megköszöni a felvetést. Javasolja, hogy a bizottsági keretek 
felosztásánál térjenek vissza erre a kérdésre. Elmondja a bizottsági tagoknak, hogy a Helyi 
érték címő lapban a „Városháza nem pártiroda” címő cikket sérelmezi. Pontatlanul az jelent 
meg a lapban, hogy a civil szervezetek sufnikban, magánlakásokban, és alagsori helységekben 
tartják a rendezvényeiket. Ez így nem igaz, mert a civil szervezetek beszámolóiból is kiderül, 
hogy a nagyobb rendezvényeknek helyt adnak. Ez véleménye szerint helyesbítésre szorul. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A bizottság határozat hozatal nélkül elfogadta a 
tájékoztatót. 
 
 
2. napirendi pont 
Beszámoló a kábítószerprobléma visszaszorítására elfogadott stratégia eredményeinek 
és a KEF munkájának tapasztalatairól 
(29. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
Meghívott: Kálóczi Andrea KEF szakmai koordinátor 
 
Kocsis-Kisantal Orsolya: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Dr. Faludiné Uzsoki Valéria: Javasolja, hogy az önkormányzat tegyen valamit annak 
érdekében, hogy az iskolák részt vegyenek a KEF által szervezett programokon. 
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Csillagné Szánthó Polixéna: Errıl volt már korábban is szó, az ezzel kapcsolatos egyeztetés 
folyamatban van. Javasolja, hogy a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a bizottság a 
közgyőlésnek azzal, hogy az önkormányzat költségvetésében 350.000,- Ft kerüljön 
elkülönítésre. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

13/2010. (III. 1.) MOB határozat 
Beszámoló a kábítószerprobléma 
visszaszorítására elfogadott stratégia 
eredményeinek és a KEF munkájának 
tapasztalatairól 
(29. számú közgyőlési elıterjesztés) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága a közgyőlésnek elfogadásra javasolja 
a „Beszámoló a kábítószerprobléma 
visszaszorítására elfogadott stratégia 
eredményeinek és a KEF munkájának 
tapasztalatairól” címő elıterjesztés határozati 
javaslatát azzal, hogy a közgyőlés a stratégiában 
meghatározott célok megvalósítása érdekében 
350.000 Ft-ot különítsen el az önkormányzat 
2010. évi költségvetésérıl szóló rendeletében. 
 
Határidı: 2010. március 4. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
 
3. napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …/2010. (…) rendelete az 
önkormányzat fenntartásában álló intézményeknél és az önkormányzat tulajdonában 
lévı gazdasági társaságoknál folyó munkahelyi étkeztetés megszervezésérıl szóló 
35/2007. (X.1.) rendelet módosításáról (tervezet) 
(46 sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
Meghívott: Bay Attila KESZ igazgató 
 
Bay Attila:  Tájékoztatja a bizottságot, hogy az elmúlt két évben 10% körüli volt az infláció, 
és várható, hogy az idei évben is lesz. Eddig nem emelték a nyersanyagnormákat, de az idei 
évben rákényszerültek. Így a nyersanyagnorma összegének 7%-os emelésére tesz javaslatot. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Így most mennyibe fog kerülni az ebéd? 
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Bay Attila:  A városi fenntartású dolgozóknak az ebéd 553,- Ft-ba kerül, és ez nagyon jó ár 
ahhoz képest, hogy a városban egy menü ára 690,- Ft és 750,- Ft között mozog. A szabad 
ármegállapítás körébe tartozó ebéd pedig 690,- Ft-ba kerül. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

14/2010. (III. 1.) MOB határozat 
Az önkormányzat fenntartásában álló 
intézményeknél és az önkormányzat 
tulajdonában lévı gazdasági társaságoknál 
folyó munkahelyi étkeztetés megszervezésérıl 
szóló rendelet módosítása 
(46. számú közgyőlési elıterjesztés) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága a közgyőlésnek elfogadásra javasolja 
az önkormányzat fenntartásában álló 
intézményeknél és az önkormányzat 
tulajdonában lévı gazdasági társaságoknál folyó 
munkahelyi étkeztetés megszervezésérıl szóló 
rendelet módosításának tervezetét. 
 
Határidı: 2010. március 4. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
 
4./ napirendi pont 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2010. (….) rendelete 
a 2010. évi költségvetésrıl (tervezet) 
(30. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Pál József igazgatóság vezetı 
 
Pál József: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a 2009. évi költségvetésrıl szóló rendelet 
módosítása a mai napon kerül kiküldésre. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: A bizottság levette napirendjérıl ezt az elıterjesztést tekintettel 
arra, hogy nem kapták kézbe az elıterjesztést. Véleménye szerint nem jelent problémát, ha a 
bizottság nem tárgyalja a 2009. évi költségvetés módosításáról szóló rendelet módosítást, a 
döntést úgyis a közgyőlés hozza meg. Felkéri az igazgatóság vezetıt, hogy a 2010. évi 
költségvetésrıl szóló rendelettel kapcsolatos kiegészítését tegye meg. 
 
Pál József: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a 2009. december 17-i közgyőlésen elfogadott 
koncepció alapján folytak a 2010. évi költségvetés tervezési munkálatai. Ezek alapján 
felmerülhet a kérdés, hogy a koncepcióhoz képest a bevételi oldalon miért van eltérés. Ennek 
egyetlen oka van, hogy a 2009-rıl 2010-re áthúzódó pályázati projektek megvalósítása került 
beépítésre. Pontosan 1,8 milliárd Ft az eltérés, ami a pályázati támogatásoknál számításba 
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jöhet. A költségvetés szerkezete is eltér a korábbi költségvetésektıl az Ámr. és az Áht. 
elıírásainak megfelelıen, mert korábban ezt is kifogásolták az ellenırzı szervek. Ismerteti a 
költségvetés szerkezetét. Tájékoztatásul elmondja, hogy az önkormányzat 2010-ben 600 
millió Ft-os likviditási célú hitelfelvétellel számol. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Javasolja, hogy a bizottság tárgyalásra javasolja a közgyőlésnek 
az elıterjesztést. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal és 
1 tartózkodással elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

15/2010. (III. 1.) MOB határozat 
Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének a 2010. évi 
költségvetésrıl szóló rendelete 
(30. számú közgyőlési elıterjesztés) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága a közgyőlésnek tárgyalásra javasolja 
a 2010. évi költségvetésrıl szóló rendelet 
tervezetét. 
 
Határidı: 2010. március 4. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
 
5./ napirendi pont 
Javaslat iskolatej-ellátás biztosítására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
 
Kocsis-Kisantal Orsolya: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

16/2010. (III. 1.) MOB határozat 
Javaslat iskola-tej ellátás biztosítására 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága támogatja az Önkormányzat iskolatej 
programban való részvételét, és javasolja a 
közgyőlésnek, hogy ennek megvalósításához 
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szükséges fedezetként 6.700 eFt-ot a 2010. évi 
költségvetése terhére biztosítson. 
 
2. A bizottság felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy ezen összeget az önkormányzat 
2010. évi költségvetésérıl szóló rendeletébe 
építse be. 
 
3. A bizottság felhatalmazza a polgármestert 
a TOLNATEJ Tolna Megyei Tejipari Zártkörően 
Mőködı Részvénytársasággal 2010. március 8-
tól 2010. december 31. napjáig terjedı idıszakra 
az iskolatej-ellátás biztosítása érdekében 
megkötendı szállítási szerzıdés aláírására. 

 
Határidı: 
1. és 2. pont tekintetében: 2010. március 2. 
3. pont tekintetében: 2010. március 3. 
Felelıs: 
1. pont tekintetében: 
Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
2. pont tekintetében: 
Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
3. pont tekintetében: 
Horváth István polgármester 

 
 

 
6./ napirendi pont 
Javaslat a „Tanulj, Javíts, Nyerj!” pályázati felhívásra beérkezett pályázat elbírálására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Kocsis-Kisantal Orsolya oktatási és pályázati referens 
 
Kocsis-Kisantal Orsolya: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Nem volt nagy az érdeklıdés. Egy iskola pályázott, és nyert. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

17/2010. (III. 1.) MOB határozat 
A „Tanulj, Javíts, Nyerj!” pályázati felhívásra 
beérkezett pályázat elbírálása 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Mővelıdési és 
Oktatási Bizottsága a „Tanulj, Javíts, Nyerj!” 
pályázati felhívásra a Garay János Gimnázium 
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11.C osztálya által benyújtott pályázatot 
érvényesnek nyilvánítja, és a díjazáshoz 
szükséges összeget, 100.000 Ft-ot biztosítja. 
 
2. A bizottság felkéri Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatala Közoktatási, 
Mővelıdési és Sport Osztályát az ünnepélyes 
díjátadó megszervezésére 
 
3. A bizottság felkéri Csillagné Szánthó 
Polixéna elnök asszonyt, hogy a pályázat nyertes 
osztályának a jutalmat ünnepélyes keretek között 
adja át.  

 
Határidı: 
1. pont tekintetében: 2010. március 3. 
2. és 3. pont tekintetében: 2010. március 20. 
Felelıs: 
1. és 3. pont tekintetében Csillagné Szánthó 
Polixéna elnök 
2. pont tekintetében: Majnay Gábor 
osztályvezetı 

 
 
7./ napirendi pont 
Javaslat óvodák és általános iskolák 2010/2011. nevelési évi, illetve tanévi beíratási 
felhívásaira 
(27. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
Dr. Horváth Annamária: Tájékoztatja a bizottságot, hogy a létszámadatok nagyjából a 
tavalyinak megfelelıek. A beiskolázási körzetek tekintetében történt egy kis módosítás. A 
Barát János utca átkerült a Baka István Általános Iskola körzetébe, a Kövendi Sándor utcát 
pedig megfelezték a Baka István Általános Iskola és a Dines Valéria Általános Iskola között. 
Megállapodtak abban, hogy minden évben megnézik, hogy hány gyerek várható általánosan 
ebbıl a körzetbıl, és ennek megfelelıen megpróbálják arányosan elosztani a gyerekeket. 
Tájékoztatásul elmondja, hogy az általános iskolai beiratkozási dátumot valamennyi 
intézményvezetıvel egyeztették. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

18/2010. (III. 1.) MOB határozat 
Javaslat óvodák és általános iskolák 
2010/2011. nevelési évi, illetve tanévi beíratási 
felhívásaira 
(27. számú közgyőlési elıterjesztés) 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága a közgyőlésnek elfogadásra javasolja 
a „Javaslat óvodák és általános iskolák 
2010/2011. nevelési évi, illetve tanévi beíratási 
felhívásaira” címő elıterjesztés határozati 
javaslatát. 
 
Határidı: 2010. március 4. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
 
8./ napirendi pont 
Kistérségi Közoktatási Intézkedési Terv felülvizsgálata 
(28. sz. közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
Dr. Horváth Annamária:  Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Kik készítették a Közoktatási Intézkedési Tervet? 
 
Dr. Horváth Annamária:  Nem tudja pontosan, hogy kik voltak a szakértık, akik részt vettek 
benne, de az anyagot végül is Verebes Hajnalka oktatási referens állította össze a Szekszárd és 
Térsége Többcélú Kistérségi Társulástól. 
 
Majnay Gábor:  Három intézményvezetı biztosan részt vett a terv elkészítésében: Radváné 
Jegyernyik Zsuzsanna, Hajós Éva, és Matókné Misóczki Mária. Azt viszont ı sem tudja, hogy 
a terv felülvizsgálatában kik vettek részt. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Milyen idıközönként kell ezt a tervet felülvizsgálni? 
 
Dr. Horváth Annamária:  Kétévente. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

19/2010. (III. 1.) MOB határozat 
Kistérségi Közoktatási Terv felülvizsgálata 
(28. számú közgyőlési elıterjesztés) 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága a közgyőlésnek elfogadásra javasolja 
a „Kistérségi Közoktatási Terv felülvizsgálata” 
címő elıterjesztés határozati javaslatát. 
 
Határidı: 2010. március 4. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
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9./ napirendi pont 
Javaslat magasabb vezetıi pályázati eljárás helyi ütemtervére 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
Dr. Horváth Annamária: Nem kívánja az elıterjesztést kiegészíteni. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

20/2010. (III. 1.) MOB határozat 
A magasabb vezetıi pályázati eljárás helyi 
ütemterve 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Mővelıdési és 
Oktatási Bizottsága a 2010. évben esedékes 
magasabb vezetıi megbízás elıkészítésére 
vonatkozó pályázati eljárás mellékelt helyi 
ütemtervét jóváhagyja.  
 
2. A bizottság felkéri a Közoktatási, 
Mővelıdési és Sport Osztályt, hogy a Garay 
János Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény számára küldje meg 
a pályázati eljárás ütemtervét, és a szükséges 
intézkedéseket megtéve kísérje figyelemmel 
annak végrehajtását.  
 
Az ütemterv a határozat mellékletét képezi. 
 
Határidı: 2010. május 28. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna MOB 
elnöke   

 
 
10./ napirendi pont 
Javaslat a nem önkormányzati fenntartású közoktatási intézmények 2010. évi 
támogatására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
Dr. Horváth Annamária:  3 millió 960 eFt támogatás került beépítésre a költségvetésbe. Így 
kevesebbet kapnak az iskolák, mint tavaly, de ezt ık elfogadták. A katolikus iskola és óvoda a 
többi nem városi fenntartású intézményekhez képest is valamivel kevesebb támogatást kap 
tekintettel arra, hogy ık számíthatnak a központi 190.000 Ft/fıs egyházi normatívára is. Az ı 
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támogatásuk azonban még kérdéses, mert nem lehet tudni, hogy a várostól kapott támogatást 
le kell-e vonniuk a központi egyházi normatíva összegébıl. Ha igen, akkor ık lemondanak a 
városi támogatásról. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Ez meddig derül ki? 
 
Dr. Horváth Annamária:  Úgy volt, hogy február végére kiderül, de még nem tudnak 
semmit. A támogatásokat csak ısszel szokták utalni, addig mindenképpen kiderül, hogy 
lemondanak-e a városi támogatásról vagy sem. 
 
Schoeck Károly: Véleménye szerint ezek a támogatások, amelyeket a nem városi fenntartású 
iskoláknak szánnak, annyira jelentéktelenek, hogy lehet, hogy inkább egy-két iskolának 
kellene nagyobb összeget adni támogatásként, azt jobban fel tudnál használni. A 400 eFt vagy 
750 eFt-os támogatással az oktatás színvonala valószínőleg nem lesz magasabb. 
 
Majnay Gábor:  Ezek az intézmények bármilyen összegő támogatásnak nagyon örülnek. A 
közoktatási törvény szerint azonban az önkormányzat köteles közoktatási megállapodást kötni 
a nem városi fenntartású intézményekkel, mert ellátják a városi gyerekek oktatását, nevelését. 
A jelenlegi közoktatási megállapodások tudomása szerint a jövı évben lejárnak, akkor felül 
lehet ıket vizsgálni akár a támogatási összegek tekintetében is. 
 
Schoeck Károly: Két héttel ezelıtt a Sport, Ifjúsági- és Civil Szervezetek Bizottságának 
ülésén hasonló téma merült fel. Hasonló a tekintetben, hogy a város hogyan tudná a 
rendelkezésére álló erıforrásaival a sportszervezeteket segíteni. Arról volt szó, hogy ezzel 
kapcsolatosan fel kellene mérni a sportszervezetek igényét, és a város ezen igények 
teljesítésével is tudná támogatni ıket. A közoktatási megállapodásokban is lehetne hasonló 
dolgokat beépíteni, mert egy közoktatási intézményt nem csak pénzzel lehet támogatni. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Egyetért azzal a képviselı úrral, hogy valóban nem nagy 
összegek ezek a támogatásra szánt összegek, de sajnos csak ennyi pénzbıl gazdálkodhatnak. 
İ is gondolt rá, hogy ha esetleg körforgásszerően mindig más iskolának adnának egy 
nagyobb összeget, azt sokkal hatékonyabba fel tudnák használni az intézmények. 
 
Schoeck Károly: Nem lehetne-e azt a megoldást követni, hogy a költségvetésbe beépítenék a 
nem városi fenntartású intézmények támogatására szánt összeget, és a felosztásra a bizottság 
késıbb visszatérne. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Majnay Gábortól kérdezi, hogy lehetséges-e, hogy a bizottság a 
keret felosztásáról késıbb döntsön. 
 
Majnay Gábor:  Igen, de nem javasolja. Jelenleg azonos tartalmú megállapodás van 
érvényben valamennyi intézmény tekintetében. Javasolja, hogy a megállapodásokat a 
lejáratuk elıtt vizsgálják felül. Most pedig fogadják el az elıterjesztésben szereplı felosztást. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Elfogadja a javaslatot. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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21/2010. (III. 1.) MOB határozat 
A nem önkormányzati fenntartású 
közoktatási intézmények 2010. évi támogatása 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Mővelıdési és 
Oktatási Bizottsága javasolja a közgyőlésnek, 
hogy a nem önkormányzati fenntartású 
közoktatási intézményeket az érvényes 
megállapodások keretében az alábbiak szerint 
támogassa:  
 
• Keresztény Nevelésért Alapítvány 

     750.000,- Ft 
(Comenius Általános Iskola) 

• Magyar Katolikus Egyház Pécsi 
Egyházmegye   750.000,- Ft 
(Szent Rita Katolikus Óvoda) 

• Magyar Katolikus Egyház Pécsi 
Egyházmegye   400.000,- Ft 
(Szent József Katolikus Általános Iskola  
Katholische Grundschule) 

• Kolping Katolikus Szakképzı Iskola  
    850.000,- Ft 

• Négy Évszak Waldorf-pedagógiai 
Alapítvány   
 270.000,- Ft 

(Szekszárdi Waldorf Óvoda, Általános Iskola 
és Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény) 

• „Az én ovim” Alapítvány 490.000,- Ft 
(„Az én ovim” Óvoda és Bölcsıde) 

• Nyitott Világ Alapítvány 450.000,- Ft 
 

2. A bizottság felkéri a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy az 1. pontban meghatározott összegeket az 
önkormányzat 2010. évrıl szóló költségvetési 
rendeletének tervezetébe építse be. 

 
Határidı: 2010. március 4., illetve 2010. 
szeptember 30. 
Felelıs:  
1. pont tekintetében: Csillagné Szánthó 
Polixéna MOB elnöke 
2. pont tekintetében: Amreinné dr. Gál Klaudia 
aljegyzı  
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11./ napirendi pont 
Javaslat a Garay János Általános Iskola és AMI házirendjének jóváhagyására 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
Dr. Horváth Annamária:  A házirendet azért kellett módosítani, mert létrejött ez a 
többszörösen összetett többcélú intézmény, amelybe beletartozik az óvoda és a zeneiskola is. 
Sióagárd Község Önkormányzatának és a Szekszárdi Német Kisebbségi Önkormányzatnak 
egyetértési joga van, de ık még ezt követıen tárgyalják a házirendet. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

22/2010. (III. 1.) MOB határozat 
A Garay János Általános Iskola és AMI 
házirendjének jóváhagyása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Mővelıdési és Oktatási 
Bizottsága a Szekszárd Megyei Jogú Város 
Közgyőlésének a Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatról szóló 10/2000. (IV.17.) rendelete 
1. sz. melléklet 3. a) pontjában kapott 
felhatalmazás alapján a Garay János Általános 
Iskola és AMI 2010. január 29-én elfogadott 
házirendjét jóváhagyja. 

 
Határidı: 2010. március 1. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 

 
 
12./ napirendi pont 
Napközbeni ellátás, felügyelet biztosítása általános iskolai tanulók számára az iskolai 
nyári szünet idején 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
Dr. Horváth Annamária:  Ismerteti az elıterjesztést. Javasolja, hogy a bizottság határozzon 
meg egy határidıt, amely határidıig az intézményvezetıknek a szülıkkel egyeztetni kell a 
napközivel kapcsolatosan. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna: Javasolja, hogy április 15-ét határozza meg a bizottság 
határidıként. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
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Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

23/2010. (III. 1.) MOB határozat 
Napközbeni ellátás, felügyelet biztosítása 
általános iskolai tanulók számára az iskolai 
nyári szünet idején 
 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyőlésének Mővelıdési és 
Oktatási Bizottsága támogatja az általános 
iskolai tanulók nyári napközbeni felügyeletének 
megszervezését a Keresztény Nevelésért 
Alapítvány által felajánlott módon, az általa 
fenntartott családi napközik keretében.  

 
2. A bizottság felkéri az aljegyzıt, hogy 
készítse el és terjessze elı az erre vonatkozó 
megbízási szerzıdést.  

 
3. A bizottság felkéri az általános iskolák 
vezetıit, hogy a nyári napközis felügyelet 
lehetıségérıl és módjáról – a Comenius 
Általános Iskola vezetıjét megkeresve, vele 
közösen – elızetesen tájékoztassa a szülıket.  

 
Határidı: 
1. pont tekintetében: 2010. március 3. 
2. pont tekintetében: 2010. április 29. 
3. pont tekintetében: 2010. április 15. 
Felelıs: Csillagné Szánthó Polixéna elnök 
              Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
 
13./ napirendi pont 
Tájékoztató a tanórán kívüli foglalkoztatásként szervezett iskolai sportkörök, 
sportfoglalkozások vizsgálatáról 
(írásbeli elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Dr. Horváth Annamária oktatási referens 
 
Dr. Horváth Annamária:  Ismerteti a tájékoztatót. 
 
Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. A bizottság határozat hozatal nélkül elfogadta a 
tájékoztatót. 
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További kérdés, hozzászólás nem lévén, az elnök a bizottság ülését 11 óra 5 perckor 
berekeszti. 
 
 

Kmf. 
 
Csillagné Szánthó Polixéna 

Mővelıdési és Oktatási Bizottság elnöke 
 

A jegyzıkönyvet készítette: 
 
    Dr. Kubik Andrea 

bizottsági referens 
 
      Ellenjegyezte: 
 
              Amreinné dr. Gál Klaudia 
                            aljegyzı 


